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‘Ik heb de Heer gezien! ’     (jaarthema: bouwen op de Rots) 

 

Afgelopen vrijdag was het Goede Vrijdag. Ook wij als gemeente zijn bij elkaar gekomen. 

We hebben toen stilgestaan bij het lijden en sterven van Jezus. Johan had het in zijn 

overdenking over ‘de gekruisigde Christus’.  

 

Zwanetta heeft zojuist ook gelezen over de kruisiging van Jezus. 

 

Wat betekent dat, de gekruisigde Christus? 

 

Dat betekent dat Jezus gekruisigd is… 

Hij is verraden door een kus, door één van zijn beste vrienden, veroordeeld in een 

schijnproces, bespuugd, vernederd, bespot, mishandeld, alleen gelaten door bijna 

iedereen… 

 

En dan wordt hij aan een kruis genageld en tussen twee misdadigers opgehangen, totdat 

hij uiteindelijk sterft… 

 

De ‘gekruisigde Christus’ betekent dat Jezus geleden heeft… 

 

Hij is gedood door verblinde, met boosheid vervulde mensen… Hij heeft ervaren wat 

mensen elkaar kunnen aandoen… 

 

En dat is helaas niet veranderd. Nog steeds lijden we onder wat we elkaar aandoen. 

Jezus begrijpt ons lijden… Hij weet waar we doorheen gaan. 

 

Er zijn ook vandaag wrede oorlogen, er zijn is onrecht, mensen worden ten onrechte 

gevangen gezet, er is onderdrukking, mensen worden uitgebuit, er is lijden in relaties 

tussen ‘geliefden’, tussen ‘ouders en kinderen’ enz.  

Er is ziekte, lichamelijk, maar ook steeds meer mentaal, er is gebrek aan geluk, aan 

vervulling, aan hoop. 

 

De gekruisigde Christus betekent dat Jezus ons lijden kent en begrijpt. Niet uit een 

boekje – hij heeft het meegemaakt… 

Jezus heeft geleden tot in dood… 

 

Hebreeën 4 

… 15Want deze hogepriester kan met onze zwakheden meevoelen omdat Hij, net als wij, 

in elk opzicht op de proef is gesteld, maar dan zonder te zondigen. 16Laten we dus zonder 

schroom de troon van Gods genade naderen, waar we telkens als we hulp nodig hebben 

barmhartigheid en genade vinden. 

 

Vandaag is het Pasen. De dag waarop we de opstanding van Jezus herdenken. De 

opstanding vieren. Want zijn opstanding is iets om te vieren. 

 

Pasen is een ongelooflijk hoopvol feest. Het is het feest dat ons leert dat de dood niet het 

laatste woord heeft. Pasen is het feest van het leven. 

 

Al het lijden dat wij kennen, en natuurlijk de één krijgt meer op zijn bordje dan de ander, 

maar ieder mens leert wat lijden is…  
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Al het lijden wat op ons bordje komt, is wat voorafgaat aan het leven. Het is de Heer, die 

het laatste woord heeft. En dat woord is LEVEN!! 

 

Met deze inleiding in gedachten, zijn de woorden van Paulus, in Romeinen 8 goed te 

begrijpen: 

17En als we zijn kinderen zijn, zijn we ook zijn erfgenamen: erfgenamen van God, samen 

met Christus. Want wij delen in zijn lijden om ook met Hem te kunnen delen in Gods 

luister. 

 

De opstanding van Jezus was niet een eenmalige gebeurtenis, voor Hem alleen. Wij 

maken deel uit van die opstanding. Zijn opstanding heeft impact op het leven van jou en 

mij. Wij delen niet alleen in Zijn lijden (daar hebben we het over gehad). Wij delen ook in 

Zijn opstanding!! 

 

18Ik ben ervan overtuigd dat het lijden van deze tijd in geen verhouding staat tot de 

luister die ons in de toekomst zal worden geopenbaard. 19De schepping ziet er 

reikhalzend naar uit dat de luister van Gods kinderen openbaar wordt. 20Want de 

schepping is ten prooi aan zinloosheid, niet uit eigen wil, maar door Hem die haar 

daaraan heeft onderworpen. Maar er is hoop, 21omdat ook de schepping zelf zal worden 

bevrijd uit de slavernij van de vergankelijkheid en zal delen in de vrijheid en luister die 

Gods kinderen geschonken wordt.  

 

Dat is Gods laatste woord:  

Maar er is hoop, 21omdat ook de schepping zelf zal worden bevrijd uit de slavernij van de 

vergankelijkheid en zal delen in de vrijheid en luister die Gods kinderen geschonken 

wordt.  

 

Pasen is Gods laatste woord. De dood is overwonnen!! 

De tragiek is dat veel mensen deze hoop niet kennen. 

Veel mensen delen wel in het lijden, maar delen niet (of nog niet) in Gods luister…  

Dat is tragisch.  

 

De woorden van Paulus gaan over de toekomst én over het heden. Het is niet alleen een 

hoopvol woord over de toekomst: Later wordt alles beter.  

 

Het is een hoopvol woord voor vandaag: Vandaag is Gods luister beschikbaar. Vandaag is 

vertroosting, innerlijke vrede en vreugde beschikbaar voor jou en mij. Het is beschikbaar 

voor iedereen die het wil ontvangen van de Heer. Van de opgestane Heer, van de God 

van het Leven. Jezus leeft!! 

 

Johannes 20 

11Maria stond bij het graf en huilde. Huilend boog ze zich naar het graf, 12en daar zag ze 

twee engelen in witte kleren zitten, een bij het hoofdeind en een bij het voeteneind van 

de plek waar het lichaam van Jezus had gelegen. 13‘Waarom huil je?’ vroegen ze haar. Ze 

zei: ‘Ze hebben mijn Heer weggehaald en ik weet niet waar ze Hem hebben 

neergelegd.’ 14Na deze woorden keek ze om en zag ze Jezus staan, maar ze wist niet dat 

het Jezus was. 15‘Waarom huil je?’ vroeg Jezus. ‘Wie zoek je?’ Maria dacht dat het de 

tuinman was en zei: ‘Als u Hem hebt weggehaald, vertel me dan waar u Hem hebt 

neergelegd, dan kan ik Hem meenemen.’ 16Jezus zei tegen haar: ‘Maria!’ Ze draaide zich 

om en zei: ‘Rabboeni!’ (Dit Hebreeuwse woord betekent ‘meester’.)  
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17‘Houd Me niet vast,’ zei Jezus. ‘Ik ben nog niet opgestegen naar de Vader. Ga naar mijn 

broeders en zeg tegen hen dat Ik opstijg naar mijn Vader, die ook jullie Vader is, naar 

mijn God, die ook jullie God is.’ 18Maria van Magdala ging naar de leerlingen en zei tegen 

hen: ‘Ik heb de Heer gezien!’ En ze vertelde alles wat Hij tegen haar gezegd had. 

 

Maria (van Magdala) is ziek van verdriet bij het graf van Jezus. Nog helemaal in de war 

van al de gebeurtenissen, de kruisiging, het onrecht. Ze is aan het rouwen. Ik denk dat 

ze in een soort verdoofde staat is. Onbereikbaar voor haar omgeving. Gevangen in haar 

eigen gedachten.  

 

Ze praat met iemand, waarvan ze denkt dat het de tuinman is. Maar het is Jezus… 

En aanvankelijk blijft ze in haar verdoofde staat. 

Totdat Hij haar naam uitspreekt!! 

 

Johannes 20 

16Jezus zei tegen haar: ‘Maria!’  

 

Jezus spreekt haar naam uit. Ik denk dat hij dat zo liefdevol deed, dat het dwars door 

haar muur van verdriet, in haar hart landt.  

 

Johannes 20 

16…Ze draaide zich om en zei: ‘Rabboeni!’ (Dit Hebreeuwse woord betekent ‘meester’.) 

 

Op dat moment weet ze dat het Jezus is. Hij is niet dood. Hij leeft!!  

 

Als Jezus je naam uitspreekt, dan weet je dat Hij leeft. 

En jij met Hem! 

 

Vandaag spreekt Jezus jouw naam uit! 

Corine, Ger, John, Zoe, Joyce, Arno, Marianne, Jan, Cees, Marion of hoe je ook heet.  

 

Vandaag wil Jezus jou laten delen in zijn luister. 

Vandaag wil Jezus jouw nieuwe hoop geven. 

Pasen is Gods laatste woord… 

 

Ik hoop dat jouw antwoord is: ‘Rabboeni!’ (Dit Hebreeuwse woord betekent ‘meester’.) 

 

En ik hoop dat jij straks naar huis gaat en zegt: 

‘Ik heb de Heer gezien’! 

 

GEBED 

 

AMEN 


